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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Απόσπασµα της 

Αριθµ. Συνεδρίασης:   4 / 05-02-2014

Αριθµ. Απόφασης:       129 / 2014

ΘΕΜΑ: Έγκριση της υπ' αριθµ. 34/2013 απόφασης του ∆.Σ. της Κ.Ε.∆Η.Σ. µε θέµα:

¨Έγκριση  ή  µη  αιτήµατος  υπαλλήλων  του  -Βοήθεια  στο  σπίτι-  της  ∆.Ε.

Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης¨. 

    Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα την  5η του µηνός  ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ του

έτους 2014, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό

Συµβούλιο  Σερρών,  ύστερα  από  την  αριθµ.  4/30-01-2014 έγγραφη  πρόσκληση  του

Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  που  επιδόθηκε  σε  όλους  τους  ∆ηµοτικούς

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010  τ.Α’)  «Νέα  Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωµένης

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

    Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της

παρ.  2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου  ότι σε σύνολο  41 ∆ηµοτικών

Συµβούλων, παρόντες ήταν 35, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλαϊτζίδης Βασίλειος

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος

Μερετούδης ∆ηµήτριος

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μηλίδης Θεόδωρος

Αγοραστός Αγοραστός Μοσχολιός Ζωγράφος

Αναστασιάδης Αντώνιος

Αναστασιάδης Ηλίας Μπόικος Αθανάσιος

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος

Αρναούτογλου Φωτεινή Νεράντζης Βασίλειος

Νιζάµης ∆ηµήτριος

Γαλάνης Στέργιος Παπαδοπούλου Φωτεινή

Γάτσιος Αθανάσιος

Γκότσης Ηλίας

Γρηγοριάδης Παναγιώτης

∆ηµητρίου Ευστράτιος

Σταυρόπουλος Χριστόδουλος

Στεργίου Νικόλαος

Φωτιάδης Στέφανος

∆ούκας Γεώργιος Χασαπίδης Κων/νος

∆ρίγκα Χρυσούλα Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης

Ηλιοπούλου Σταλακτή Χράπας Παντελής

Θεοχάρης Μιχαήλ Χρυσανθίδης Βασίλειος

Ίντος ∆ηµήτριος
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ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.), 2. Βαλτσάνης ∆ηµήτριος,

3. ∆ήµου  Ιωάννης,  4. Μπιτζίδου-Σαρακενίδου  Σοφία,  5. Σαραντίδου  Ερµοφύλη,  6.

Σούζας Ζαχαρίας.

   Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρόντες

ήταν  οι  κ.κ.  Γασπαρίδης  ∆ηµήτριος,  Γρέψιος  Στέργιος,  Μεταλλίδης  Γεώργιος  και

Πολατίδου Γεσθηµανή.    

  Ο  Πρόεδρος  του  ∆.Σ.,  µετά  την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη  του

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών  ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος,

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.   

  

•  Με  την  σύµφωνη  γνώµη  του  Σώµατος,  το  11ο θέµα  συζητήθηκε  πρώτο,  το  16ο

δεύτερο, το 1ο  τρίτο και το 10ο µετά την ολοκλήρωση του 2ου.    

   - Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.: 

• Αγοραστός Αγοραστός και Χράπας Παντελής, αποχώρησαν κατά τη συζήτηση του

11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.     

• Κατιρτζόγλου Βασίλειος, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση του 11ου θέµατος της

ηµερήσιας διάταξης.  

• Αγιαννίδου-Αρβανίτη  Σταυρούλα  και  Αρναούτογλου Φωτεινή,  αποχώρησαν  κατά

τη διάρκεια συζήτησης του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Μετά το πέρας του κανονικού χρόνου συνεδρίασης, σύµφωνα µε τον κανονισµό, (4

ώρες  συνεδρίασης  +  1  ώρα)  αποφασίστηκε  η  διακοπή  της  συνεδρίασης και  η

συνέχισή της την εποµένη 6 Φεβρουαρίου 2014 και ώρα 14:30.

• Κατά τη συνεδρίαση της 6ης
 Φεβρουαρίου 2014, παρόντες ήταν οι ∆ηµ. Σύµβουλοι

κ.κ.:  

Αναστασιάδης  Αντώνιος,  Γαλάνης  Στέργιος,  Γκότσης  Ηλίας,  Γρηγοριάδης

Παναγιώτης,  ∆ηµητρίου  Ευστράτιος,  ∆ινάκης  Κων/νος,  ∆ρίγκα  Χρυσούλα,

Θεοχάρης  Μιχαήλ,  Ίντος  ∆ηµήτριος,  Καλαϊτζίδης  Βασίλειος,  Μερετούδης

∆ηµήτριος,  Μηλίδης  Θεόδωρος,  Μοσχολιός  Ζωγράφος,  Μυστακίδης  Παύλος,

Νιζάµης  ∆ηµήτριος,  Σταυρόπουλος  Χριστόδουλος,  Στεργίου  Νικόλαος,  Φωτιάδης

Στέφανος,  Χασαπίδης  Κων/νος,  Χατζηµαργαρίτης  Μαργαρίτης  και  Χράπας

Παντελής.  

• Ο  ∆ηµ.  Σύµβουλος  κ.  Χατζηµαργαρίτης  Μαργαρίτης,  αποχώρησε  µετά  την

ολοκλήρωση του 10ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.  

  

  Στην  παραπάνω  συνεδρίαση,  πριν  από  τα  θέµατα  της  ηµερήσιας  διάταξης,  ο  κ.

Πρόεδρος  κάλεσε  το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  πριν  τη  συζήτηση  των  θεµάτων  της

ηµερήσιας διάταξης, µε τη διαδικασία της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 να

συζητήσει το εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµα περί: «Έγκρισης της υπ' αριθµ. 34/2013

απόφασης του ∆.Σ. της Κ.Ε.∆Η.Σ. µε θέµα: ¨Έγκριση ή µη αιτήµατος υπαλλήλων του

-Βοήθεια στο σπίτι- της ∆.Ε. Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης¨».

    Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και

µετά  από  ψηφοφορία  κατά  την  οποία  µειοψήφισαν  οι  ∆ηµ.  Σύµβουλοι  κ.κ.

Αναστασιάδης Αντώνιος, Αραµπατζής Θεόδωρος, Γρηγοριάδης Παναγιώτης, ∆ούκας

Γεώργιος,  Κατιρτζόγλου  Βασίλειος,  Μερετούδης  ∆ηµήτριος,  Μηλίδης  Θεόδωρος,

Μυστακίδης Παύλος, Νεράντζης Βασίλειος, Χασαπίδης Κων/νος, Χατζηµαργαρίτης
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Μαργαρίτης, και Χράπας Παντελής, δέχτηκε κατά πλειοψηφία να συζητηθεί το θέµα

εκτός ηµερήσιας διάταξης και αφού έλαβε υπ’ όψιν και:

  α)  την  υπ’  αριθµ.  6765/5-2-2014  εισήγηση  της  Προέδρου  της  Κ.Ε.∆Η.Σ.  κ.

Αρναούτογλου Φωτεινής, που έχει ως εξής:  

    « Σας αποστέλλουµε την υπ' αριθµ. 34/2013 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου

της  Κ.Ε.∆Η.Σ.  µε  θέµα:  ¨Έγκριση  ή  µη  αιτήµατος  υπαλλήλων  του  -Βοήθεια  στο

σπίτι- της ∆.Ε. Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης¨ της υπ' αριθµ. 2ης/04-02-2014

συνεδρίασης προς έγκριση »  και 

  β) την υπ' αριθµ. 34/2013 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου  της Κ.Ε.∆Η.Σ. µε

θέµα:  ¨Έγκριση  ή  µη  αιτήµατος  υπαλλήλων  του  -Βοήθεια  στο  σπίτι-  της  ∆.Ε.

Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης¨, που έχει ως εξής:

   « Σήµερα την  4η του µηνός Φεβρουαρίου, του έτους  2014, ηµέρα της εβδοµάδας

Τρίτη και ώρα 20:00 µ.µ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το ∆ιοικητικό Συµβούλιο

της  «Κοινωφελούς  Επιχείρησης  ∆ήµου  Σερρών  (Κ.Ε.∆Η.Σ.)»,  ύστερα  από  την

2
Η
/112/30-01-2014 πρόσκληση της Προέδρου της Επιχείρησης, που επιδόθηκε σε όλα

τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου.

   Πριν  από  την  έναρξη  της  συνεδρίασης  αυτής  η  Πρόεδρος   διαπίστωσε  ότι  σε

σύνολο 11 µελών του ∆ιοικητικού Συµβουλίου ήταν:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ

Αρναούτογλου Φωτεινή Πρόεδρος

Μπιτζίδου  –  Σαρακενίδου

Σοφία

Αντιπρόεδρος

Αναστασιάδης Ηλίας Μέλος

Γάτσιος Αθανάσιος Αναπληρωµατικό Μέλος

Ζαφειριάδου  –  Μπουρβάνη

Βασιλική

Μέλος

Τσεχερίδου Παναγιώτα Μέλος

Σαµσάρης Πέτρος Μέλος

Μπαλκούρης Πέτρος Μέλος

Κηπουρού Μαριάνθη Μέλος

ΑΠΟΝΤΕΣ

∆ηµητρίου Ευστράτιος Μέλος

Πολυχρόνης Λάµπρος Μέλος

Στη  συνεδρίαση  παραβρέθηκε  η  κα  Στρατουδάκη  Νεκταρία,  Γραµµατεία

∆ιοικητικού Συµβουλίου, για την τήρηση των πρακτικών.

Η  Πρόεδρος  αφού  διαπίστωσε  ότι  υπάρχει  η  νόµιµη  απαρτία  κήρυξε  την

έναρξη της συνεδρίασης.

Θέµα  12ο Έγκριση ή µη αιτήµατος υπαλλήλων του Βοήθεια στο  Σπίτι  της  ∆.Ε. 

 Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης.

Εισηγούµενος το ως άνω θέµα η πρόεδρος ανέγνωσε  στα µέλη του ∆ιοικητικού

Συµβουλίου   το  υπ΄  αριθ.  72/24.01.2014  έγγραφο  των  εργαζοµένων  στην  δοµή

«Βοήθεια στο Σπίτι» - Μητρουσίου, το οποίο αναφέρει τα εξής:

«Ενηµερώνουµε το ∆.Σ. της Κοινωφελούς Επιχείρησης πως οι υπάλληλοι του

Βοήθεια  στο  Σπίτι  της  ∆.Ε.  Κ.  Μητρούσι  από  το  έτος  2011  µέχρι  και  σήµερα

εξυπηρετούν τις ανάγκες της δοµής και κατά συνέπεια και των ωφελουµένων µε τα
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δικά  τους οχήµατα  και µε κόστος καυσίµων δικό τους. Στο διάστηµα  αυτό υπήρξε

συνεργασία  µεταξύ  υπαλλήλων  προκειµένου  να  βρεθεί  λύση  µε  το  υπηρεσιακό

όχηµα,  χωρίς  επί  της  ουσίας  αποτέλεσµα.  Να  γνωστοποιήσουµε  πως  το  κόστος

καυσίµων  για  την  εξυπηρέτηση  των  ηλικιωµένων  στα  επτά  χωριά  της  δηµοτικής

ενότητας ανέρχεται  στα περίπου 30 ευρώ εβδοµαδιαία, ενώ  επίσης να  αναφέρουµε

πως  δεν  υπάρχει  δυνατότητα  µετακίνησης  µε τα  µέσα  µαζικής  µεταφοράς. Επειδή,

λοιπόν,  το κόστος των καυσίµων το επιβαρύνονται οι ίδιοι οι υπάλληλοι,  αλλά και

επειδή  τα  οχήµατα  έχουν πάγιες ανάγκες και υποχρεώσεις οι υπάλληλοι  Ταουκτσή

Ζωή  και Γκαργκαβούζη  ∆ήµητρα,  που οι ίδιες είναι και οι κάτοχοι  των οχηµάτων,

ζητούν από την επιχείρηση τις µηνιαίες δαπάνες των οχηµάτων από το 2011 και µέχρι

να  λυθεί  το  θέµα  του  υπηρεσιακού  οχήµατος.  Να  αναφερθεί,  επίσης,  πως  στο

διάστηµα αυτό η κ. Γκαργκαβούζη υπέστη δύο φορές ατύχηµα εν ώρα εργασίας και

µία φορά η κ. Ταουκτσή. Τέλος, να σηµειωθεί πως στην παρούσα φάση οι παραπάνω

εργαζόµενες,  για  οικονοµικούς  και  προσωπικούς  λόγους,  αδυνατούν  να

χρησιµοποιούν τα οχήµατά τους και πως µέχρι τώρα διέθεταν τα οχήµατά τους και

προς εξυπηρέτηση των αναγκών του Κ∆ΑΠ Προβατά».

Η  κ.  Πρόεδρος  ανέφερε  ότι  έχει  σταλεί  έγγραφο  σχετικό  στην  Υπηρεσία

Επιτρόπου  Ν.  Σερρών,  προκειµένου  να  εξακριβωθεί  αν  είναι  νόµιµη  η  διαδικασία

καταβολής  δαπανών  µετακίνησης  στους  εργαζοµένους,  αλλά  το  έγγραφο  θα  µας

σταλεί την Πέµπτη.

Λαβούσα τον λόγο η κ. Κηπουρού Μαριάνθη, µέλος του ∆.Σ. και πρόεδρος

των εργαζοµένων των Κοινωνικών ∆οµών Ν. Σερρών, ανέφερε ότι επισκέφθηκε την

υπηρεσία  του  Επιτρόπου  και  ενηµερώθηκε  προφορικών  ότι,  καθώς  η  µετακίνηση

πραγµατοποιείται  µέσα  στα  όρια  του  ∆ήµου  Σερρών,  δεν  προβλέπονται  δαπάνες

µετακίνησης,  ούτε  χιλιοµετρικής  απόστασης,  ούτε  και  αποζηµίωση,  τα  οποία

προβλέπονται µόνο για µετακίνηση εκτός έδρας. Ωστόσο, ανέφερε ότι το πρόβληµα

είναι  όντως  πολύ  µεγάλο  και  πρέπει  να  βρεθεί  λύση  προτείνοντας  να  ζητήσει  η

επιχείρηση  παραχώρηση  οχήµατος  από  τον  ∆ήµο  Σερρών  για  την  κάλυψη  των

αναγκών  της  δοµής  και  ταυτόχρονα  να  γίνουν  όλες  οι  ενέργειες,  προκειµένου  να

διορθωθεί το πρόβληµα µε το υπηρεσιακό αυτοκίνητο.

Ο  κ.  Αναστασιάδης  Ηλίας,  µέλος,  πρότεινε  να  σταλεί  νέο  αίτηµα  στην

υπηρεσία  Επιτρόπου  σχετικό  µε  το  θέµα  και  να  τονιστεί  η  ιδιαιτερότητα  της

περίπτωσης, καθώς πρόκειται για µετακίνηση από χωριό σε χωριό και δεν καλύπτεται

µε τα µέσα µαζικής µεταφοράς.

Η κ. Μπιτζίδου  Σοφία, µέλος, ανέφερε ότι η νοµοθεσία είναι συγκεκριµένη

και δεν µπορεί ο επίτροπος να προτείνει κάτι διαφορετικό ή να νοµοθετήσει ειδικά

για το πρόβληµα αυτό. Εποµένως, πρέπει να βρεθεί άλλη λύση.

Ο  κ.  Γάτσιος  Αθανάσιος,  αναπληρωµατικό  µέλος,  τόνισε  ότι  αυτό  το  θέµα

έπρεπε να απασχολήσει την διοίκηση από την πρώτη µέρα που ανέλαβε και πρότεινε

η  επιχείρηση  να  προσπαθήσει  να  επισκευάσει  το  υπηρεσιακό  όχηµα  και  αν  αυτό

κοστίζει  πάρα  πολύ,  τότε  να  ζητηθεί  παραχώρηση  αυτοκινήτου  από  τον  ∆ήµο

Σερρών.

Τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της «Κοινωφελούς Επιχείρησης ∆ήµου

Σερρών  (Κ.Ε.∆Η.Σ.)»  αφού  άκουσαν  την  εισήγηση  της Προέδρου  και  µετά  από

διαλογική συζήτηση 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ ΟΜΟΦΩΝΑ

 Ζητούν  άµεσα  παραχώρηση  αυτοκινήτου  από  τον  ∆ήµο  Σερρών,  προκειµένου  να

καλυφθούν οι ανάγκες µετακίνησης των εργαζοµένων στη δοµή «Βοήθεια στο Σπίτι»

-  Μητρουσίου,  ώστε  να  λειτουργήσει  εύρυθµα  και  σωστά  το  πρόγραµµα.
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Συγκεκριµένα ζητούν την παραχώρηση του οχήµατος  TOYOTA YARIS µε αριθµό

πινακίδας ΚΗΙ 9546 »,

και σχετική συζήτηση, έχοντας υπόψη και την παρ. 4 του άρθρου 199 και παρ. 6 του

άρθρου 259 του Ν. 3463/2006,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

 

  Α. ∆ιαπιστώνει ότι το θέµα: «Έγκριση της υπ' αριθµ. 34/2013 απόφασης του ∆.Σ.

της  Κ.Ε.∆Η.Σ.  µε  θέµα:  ¨Έγκριση  ή  µη  αιτήµατος  υπαλλήλων  του  -Βοήθεια  στο

σπίτι- της ∆.Ε. Μητρουσίου για δαπάνες µετακίνησης¨», έχει όντως τον χαρακτήρα

του κατεπείγοντος.

   Β.  Εγκρίνει  την  υπ'  αριθµ.  34/2013 απόφαση  του  ∆.Σ.  της  Κ.Ε.∆Η.Σ.  µε  θέµα:

¨Έγκριση ή µη αιτήµατος υπαλλήλων του -Βοήθεια στο σπίτι- της ∆.Ε. Μητρουσίου

για δαπάνες µετακίνησης¨.   

   

    Γ.   Παραχωρεί  αυτοκίνητο  του  ∆ήµου  Σερρών,  προκειµένου  να  καλυφθούν  οι

ανάγκες µετακίνησης των εργαζοµένων στη δοµή «Βοήθεια στο Σπίτι» - Μητρουσίου

και  Σκουτάρεως,  ώστε  να  λειτουργήσει  εύρυθµα  και  σωστά  το  πρόγραµµα,  και

συγκεκριµένα το όχηµα TOYOTA YARIS µε αριθµό κυκλοφορίας ΚΗΙ 9546. 

    • Στην απόφαση αυτή: 

  - Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.:

  Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα,  Αναστασιάδης Αντώνιος, Αναστασιάδης Ηλίας,

Γαλάνης  Στέργιος,  Γκότσης  Ηλίας,  ∆ινάκης  Κων/νος,  Ίντος  ∆ηµήτριος,  Μηλίδης

Θεόδωρος και Μοσχολιός Ζωγράφος, ψήφισαν ΝΑΙ µε την προϋπόθεση να υπάρχει

νοµιµότητα στην παραχώρηση και τη χρήση του εν λόγω οχήµατος

   - Ο ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Χασαπίδης Κων/νος ψήφισε ΝΑΙ µε επιφύλαξη.

  - Ο ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Μπόικος Αθανάσιος, ψήφισε ΝΑΙ µε την παρατήρηση ότι

δεν  µπορεί να γίνεται κοινωνική  πολιτική  όταν  φορτώνουµε την  κοινωνία µε βάρη

και  µε  την  επισήµανση  ότι  έχουµε  ανοικτό  πόλεµο  µε  τα  µνηµόνια  και  τον

¨Καλλικράτη¨ και ότι πρέπει να διαλέξουµε στρατόπεδο, ή µε την κοινωνία ή µε την

συγκυβέρνηση.    

   • Στην απόφαση αυτή µειοψήφισαν οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.: 

- Αραµπατζής Θεόδωρος, Γρηγοριάδης Παναγιώτης, Κατιρτζόγλου Βασίλειος.  

- Μερετούδης ∆ηµήτριος, ο οποίος τόνισε ότι κακώς το θέµα ήρθε ως κατεπείγον και

υπενθύµισε ότι και το Τµ. Κοινωνικής Πρόνοιας έχει ανάγκη από όχηµα.

-  Μυστακίδης  Παύλος,  ο  οποίος  αφού  επεσήµανε  ότι  το  θέµα  είναι  ανώριµο  και

υπάρχουν  εκκρεµότητες  που  πρέπει  να  διευκρινιστούν,  τόνισε  ότι  και  η  Τεχνική

Υπηρεσία έχει το ίδιο πρόβληµα. 

- Χράπας Παντελής, ο οποίος αφού τόνισε ότι δεν υπάρχει υπηρεσιακή εισήγηση ούτε

νοµική γνωµοδότηση επί του θέµατος, αναρωτήθηκε πώς η ΚΕ∆ΗΣ θα συντηρήσει

το εν λόγω όχηµα, χωρίς την πρόβλεψη ανάλογων κωδικών.

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες.
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            Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                          

     ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                       

                                                                                                 ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

       Σέρρες 18-02-2014

       Πιστό Αντίγραφο

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ   

   Μ. Ε. ∆.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.           

                

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ
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